
 

 

 

                                                                                                       

            Protokoll nr 5/2025 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte den 26 Maj 2025 
  

Närvarande: 

Mette Jakobsson (ordf.) 

Mikael Nordin 

Anders Lindgren 

Anna Hållberg  

Andreas Berglund 

Camilla Widmark 

Hasse Tavér  

Gustaf Lefvert 

 

§1.                 Mötet öppnas. 

                Mette öppnar mötet 17:40 och hälsar alla välkomna.  

 

§2. Föregående protokoll 

 Mette gick igenom protokollet och godkändes  

   

§3. Ekonomi 

 Gustaf redogör för ekonomien samt antalet medlemmar från sista april. Generellt 

i golfsverige ser man en ökning.  

 

§4                 Kort Information från kommittéer o TvAB 

 

JR: En gemensam start planeras till imorgon, den 27 maj. Förhoppningen är att 

många juniorer deltar. 

BK: Städdagen blev en stor succé med fler deltagare än tidigare år. Protokollet 

från senaste mötet finns tillgängligt på hemsidan för den som vill ta del av det. 

 TvAB: Rangen och korthålsbanan är nu öppna. Restaurangen är också i drift 

och har fått ett positivt mottagande. 

Seniorkommittén: Verksamheten inför sommaren är under kontroll. 

DK (Damkommittén): Mia var inte närvarande vid mötet, men kommittén har 

god översikt och kontroll över läget. 

MK (Medlemskommittén): Medlemskvällen var mycket lyckad. En 

medlemsresa till Sundsvall planeras den 23–24 augusti. Mer information 

kommer att publiceras inom kort. 

 

Övrig information: 

Ett medlemsbrev kommer att skickas ut veckan efter att banan öppnat.  

Alla som vill få med information i brevet ombeds skicka in sitt material senast 

den 7 juni. 

 



 

 

 

                                                                                                       

 

 

 

 

 

  

§5. Samarbetet VfjGC och TvAB 

 Styrelsen förde en diskussion kring klubbens samarbete med Tvillingsta AB och 

vad vi som klubb har möjlighet att genomföra, utan att det påverkar den 

ordinarie verksamheten negativt. Styrelsen lyfte frågan: Var vill vi som klubb stå 

i år? Om tre år? Om fem år?  

 

Samtalet kretsade kring klubbens framtid och vilka långsiktiga mål Veckefjärden 

bör sträva mot. För att skapa en tydlig riktning och möjlighet till kontinuerlig 

uppföljning kommer en matris att tas fram, vilken vi återkommer till vid 

kommande möten. Även ett årshjul ska upprättas för att skapa en övergripande 

struktur och tydliggöra vad som ska ske när under året. 

Målet är att ha en tydlig och strukturerad plan som visar klubbens strategiska 

gränser och utvecklingsriktning. Varumärkesfrågan kommer att tas upp som ett 

särskilt diskussionsämne längre fram. I höst planeras även en kickoff-dag för att 

fokusera på framtidsfrågor och klubbens långsiktiga utveckling 

  

 

 

§6. Hemsidan 

 Anders ska se till att slopetabellen för korthål ska sättas upp samt ska Mette och 

Anders bli duktiga på hemsidan för att sedan kunna lära oss övriga. Till hösten 

blir det alltså utbildning.  

 

  

§7. SGF 

 Se mail från SGF 250521  

  

§8. Övrigt  

 • Träning för alla med Christian, hur bokar man? Info till alla medlemmar ska 

skickas ut. 

•  Behovet av att vi syns o hörs mera, finns det? Varje kommitté ska skicka till 

Hasse vad som gäller gällande tävlingar.  

• Bjuda in Valberedningen till styrelsemöten, när? 

Från hösten kommer vi att bjuda in valberedningen, alla tre samtidigt  

• Nyhetsbrev i juni 

Ett brev kommer i början på juni.  

 

  

§9. Nästa styrelsemöte 

 I augusti, Mette återkommer med datum och tid.  

 

§10. Mötet avslutas 

Mette avslutar mötet 19:30.  



 

 

 

                                                                                                       

 

 

 

Protokollförare Justerare:  

 

 

Anna Hållberg Mette Jakobsson 

 

 

 

 

 


